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Městys Malšice

Malšice 131, 391 75 Malšice
tel.č.: 381 277 488 | e-mail: malsice@malsice.eu

U S N E S E N Í
zasedání č. 20 Zastupitelstva městyse Malšice

konané dne 19. 5. 2025 v Galerii Františka Peterky č.p. 131 od 17:00 hod.

1/20Z/2025 Zastupitelstvo  městyse  Malšice  schvaluje  navržený  program,  tak  jak  byl  zveřejněn
na úřední desce. 

2/20Z/2025 Zastupitelstvo městyse Malšice schvaluje výsledek výběrového řízení na pořízení dopravního
automobilu  pro  JSDH  Malšice  vítěznou  firmu  Embefor  s.r.o.  s  nabídkovou  cenou
1 527 000 Kč bez DPH.

3/20Z/2025 Zastupitelstvo městyse Malšice schvaluje výsledek výběrového řízení na akci Oprava MK na
pozemku p.č. 1300/3 v k.ú. Malšice vítěznou firmu Vialit Soběslav spol. s r.o. s nejnižší
nabídkovou cenou 1 318 300,17 Kč bez DPH. 

4/20Z/2025 Zastupitelstvo  městyse  Malšice  schvaluje  Dodatek  č.2  ke  Smlouvě  o  dílo  na  Halu
na garážování hasičské techniky pro JSDHO. Po započtení víceprací a méněprací se cena
za dílo zvyšuje o 244 720,16 Kč bez DPH na celkovou cenu 10 527 925,90 Kč včetně DPH.

5/20Z/2025 Zastupitelstvo městyse Malšice schvaluje nabídnout k odkoupení pozemek městyse Malšice
p.č. 732 v k.ú. Dobronice o výměře 467 m2 obci Dobronice.

6/20Z/2025 Zastupitelstvo  městyse  Malšice  schvaluje  oslovit  s  nabídkou  prodeje  pozemku  městyse
Malšice p.č. 1304/4 v k.ú. Želeč u Tábora o výměře 1419m2 majitele sousedních pozemků.

7/20Z/2025 Zastupitelstvo  městyse  Malšice  schvaluje  dodržet  schválený  Plán  financování  obnovy
vodovodů a kanalizací na rok 2025 - 2034. V roce 2034 bude městys na cílovém konečném
stavu  Plánu  financování  obnovy.  Rozdíl,  který  do  té  doby  vznikne  bude  městys  hradit
ze svých prostředků.

 

8/20Z/2025 Zastupitelstvo  městyse  Malšice  schvaluje  návrh  zadávací  a  kvalifikační  dokumentace
k veřejné zakázce - Stavební úpravy domu č.p.75 v Malšicích metodu Design § Build.

9/20Z/2025 Zastupitelstvo městyse Malšice schvaluje 2.rozpočtové opatření roku 2025, ve kterém jsou
zvýšeny výdaje týkající se výše schválených výběrových řízení.

Miloslava Šebková, MBA
starostka  městyse


